
 

Referat af generalforsamling den 22.2.2018 
Best: Karsten, Carsten Kidmose, Henning Gade Sørensen, Poul O Jensen og Poul Erik Feldt 

Formanden bød velkommen  

Lars Bay blev ordstyrer, og konstaterede at generalforsamlingen var korrekt og rettidig indkaldt 

Formanden aflagde beretning, der blev enstemmigt vedtaget 

ÅRSREGNSKAB for 2017: Årets resultat blev et overskud på 1.358 kr., hvorefter egenkapitalen udgør 73.363 

kr. Regnskabet blev enstemmigt vedtaget.  

Ingen indkomne forslag 

PLANER FOR KOMMENDE ÅR: (forslag til emner) beskriv dine omgivelser med billeder 

Forslag til udstillinger f.eks. sportshaller, byggemarkeder, forretninger og lign. 

Der er intet nyt om ud/indflytning 

Der var et hjertesuk omkring medlemsked af SDF , som tager 1/3 af vores kontingent  og vi vil tage 

problematikken op igen senere 

Medlemmernes billeder fra kiropraktorerne og dem fra konkurrencer kunne være hyggelige at bruge en 

aften på at se 

FASTSÆTTELSE AF KONTINGENT: kontingent uændret 

BUDGET FOR 2018: Der budgetteres med underskud på 13.100 kr. Vi undersøger hvad en ny skærm til 

computeren koster da den gamle ikke kan justeres til storskærmen. Udskiftning af PC overvejes, evt. 

afvente til efter flytning.Gerne flere penge til eksterne foredrag. Kan evt. tages fra vedligeholdelse og 

nyanskaffelser, da behovet nok ikke er så stort som budgetteret. 

Valg af bestyrelse: Formanden Karsten ikke på valg. Bestyrelsesmedlemmer: Carsten Kidmose, kasserer 

Henning Sørensen genvalgt. Nyt bestyrelsesmedlem Jane Gilby 

Suppleanter: Bo Rasmussen (webmaster) og Kjeld Leon Kjeldsen 

Valg af revisor: 

Erik Johansen blev genvalgt som revisor og Jim Kirkegaard som suppleant. 

Eventuelt: 

Der blev diskuteret hvilke muligheder vi har/får i forbindelse med at vi nok ikke kan blive i de lokaler vi er i 

nu. 

Referent 

Poul Erik Feldt / Karsten Pedersen 


